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Perioada de referinţă a prezentului Raport este din luna octombrie 2020 până în decembrie 2020. 
 
 

Subsemnatul Décsei Atilla-Lehel, în calitate de consilier județean al Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud, în decursul anului 2020 mi-am desfășurat activitatea în ședințele ordinare și 
extraordinare ale Consiliului Județean Bistrița-Năsăud. 

 În calitatea de președinte al Comisiei de Urbanism am susținut și am votat proiectele 
propuse de către inițiatori, purtând discuții interesante și constructive cu ceilalți colegi și cu factorii 
implicați direct în proiectele de hotărâri. Am avizat favorabil proiectele inițiate, activitatea în 
comisie fiind elementul primordial pentru avizul comisiei și implicit votul din ședințele ordinare. 

În calitatea de membru al Comisiei de nominalizare și acordare a premiilor și 
recompenselor financiare, am analizat propunerile privind acordarea premiilor şi recompenselor 
financiare de către Consiliul Județean Bistrița-Năsăud pentru anul 2020, purtând discuții 
constructive cu ceilalți colegi din comisie. Am susținut și am votat propunerile de către inițiatori.  
Totodată, în cadrul acestei comisii, am venit cu propunerea și inițiativa ca și elevii din cadrul 
unităților de învățământ preuniversitar cu predare în limbile minorităților naționale (secțiile 
maghiară și germană) care au obținut cel mai bun rezultat la Evaluarea Națională respectiv 
Examenul de Bacalaureat să fie incluși în categorii separate pentru acordarea premiilor şi 
recompenselor financiare de către Consiliul Județean Bistrița-Năsăud, motivând această 
propunere datorită faptului că pe lângă susținerea probelor obligatorii incluse în aceste examene 
naționale,  elevii mai au de susținut și proba la limba și literatura maternă (scris și oral). 

În ședința ordinară a Consiliul Județean Bistrița-Năsăud din data de 17.12.2020, am venit 
cu propunerea și inițiativa privind constituirea unui Grup de lucru pentru identificarea unor măsuri 
în vederea dezvoltării cicloturismului în județul Bistrița-Năsăud. Această propunere prin 
Proiectului de hotărâre nr.VIII / 839 din 15.01.2021 a fost aprobată în ședința ordinară a Consiliul 
Județean Bistrița-Năsăud din data de 28.01.2021. 

De asemenea, pentru a cunoaște detaliile proiectelor discutate în comisiile din care nu fac 
parte, am purtat discuții și cu ceilalți colegi consilieri.  Am participat activ la toate ședințele și în 
calitate de consilier județean am făcut cunoscute deciziile luate la nivel județean tuturor 
concetățenilor mei, tuturor persoanelor cu care am avut întâlniri, dar și celor care m-au contactat 
pentru diverse probleme, transmițându-le factorilor decizionali spre soluționare.  

 
 

Consilier judeţean, 
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